
آرمان ملى: محمدعلى گرایى کاپیتان تیم ملى کشتى 
فرنگى کشورمان رقابت هاى المپیک را از دست داد. 

شروع ماجرا 
18 مهر ماه سال جارى مهر نوشت: ملى پوش کشتى فرنگى 
ایران در جریان مسابقات جهانى 2023 بلگراد با نیت کمک به 
برادرش بطرى آبى را روى تشک پرتاب کرد که این اقدام او با 
واکنش اتحادیه جهانى همراه خواهد شد. در مرحله یک هشتم 
نهایى مسابقات کشتى فرنگى قهرمانى جهان 2023، گرایى در 
حالى که 10 بر 9 از «کیوتارو سوگابه» ژاپنى پیش بود، از نظر 
بدنى با مشکل مواجه شد و هر لحظه امکان شکست او وجود 
داشت. در این لحظه برادر گرایى یک بطرى آب معدنى به روى 
تشک پرت کرد که باعث توقف مبارزه و تعویق یک دقیقه ایآن 
شد تا گرایى پس از تجدید قوا، نهایتاً 11 بر 10 حریف ژاپنى 
را شکست دهد. این حرکت براى محمدعلى گرایى در جریان 
مسابقات دردسرساز شد به گونه اى که دوربین هاى سالن این 
صحنه را ثبت کرده بودند. خبرنگار مهر کسب اطلاع کرد 
به دنبال این اتفاق پلیس به موضوع ورود کرده و خواستار 
بازداشت ملى پوش ایران مى شود، اما با پیگیرى مسئولان و 

سفیر ایران در صربستان ماجرا ختم به خیر مى شود. 
البته این موضوع در سالن ختم مى شود اما گزارش آن در 
اختیار اتحادیه جهانى کشتى قرار مى گیرد و با راى انضباطى 
اتحادیه گرایى از حضور در تمامى مسابقات تعلیق شده است 
تا تصمیم نهایى در مورد او اتخاذ شود. به گفته یکى از نزدیکان 
تیم ملى کشتى فرنگى ایران، بعید است اتحادیه جهانى کشتى 
به راحتى از کنار این حرکت محمدعلى گرایى عبور کند و به 
احتمال فراوان جریمه سنگینى را براى او در نظر خواهد گرفت. 
البته فدراسیون کشتى دفاعیه خود را براى اتحادیه جهانى 
ارسال خواهد کرد تا بتواند از محرومیت و جریمه انضباطى 
این ملى پوش بکاهد. در آن مقطع انتقاداتى به عملکرد برادران 
گرایى مطرح بود. سرمربى تیم ملى کشتى فرنگى در واکنش 
به برخى انتقادها مبنى بر اینکه برادران گرایى فرسوده بودند 
و از نظر بدنسازى دچار مشکل بودند، اظهار داشت: این دو 
برادر از نظر بدنسازى مشکلى نداشتند، اما محمدعلى در 
دومین کشتى خود پراشتباه ظاهر شد. مهم ترین مشکل رضا 
گرایى هم مسأله کاهش وزن اوست، او با حریف ژاپنى خود 
کشتى سنگینى گرفت و بلافاصله 20 دقیقه بعد با کشتى گیر 
آذربایجانى کشتى گرفت، همین موضوع باعث شد در این بازه 
زمانى کوتاه به درستى ریکاورى نشود. رضا گرایى مشکل وزنى 
داشت اما به هیچ عنوان هم رضا و هم على از نظر بدنسازى 

دچار مشکل نبودند. 
دفاعیه 

اواخر مهر ماه گذشته حسن رنگرز در گفت وگو با ایسنا، درباره 
تعلیق محمدعلى گرایى کاپیتان تیم ملى کشتى فرنگى ایران 
به دلیل پرتاب بطرى آب در جریان مبارزه محمدرضا گرایى و 
رقیب ژاپنى در رقابت هاى قهرمانى جهان، اظهار کرد: اتحادیه 
جهانى کشتى از فدراسیون کشتى در اینباره توضیح خواسته 
و فدراسیون نیز مصمم است براى دفاع از گرایى هر اقدامى که 

لازم باشد را انجام دهد. قطعا با همه توان از گرایى دفاع مى کنیم 
تا این موضوع ختم به خیر شود. همچنین فدراسیون کشتى و 
محمدعلى گرایى کاپیتان تیم ملى کشتى فرنگى دفاعیات خود 
را به صورت جداگانه براى اتحادیه جهانى کشتى در این باره 
ارسال کردند تا براى صدور راى نهایى مدنظر اعضاى کمیته 

انضباطى اتحادیه جهانى قرار بگیرد. 
صحبت مهربان 

هفته گذشته ابراهیم مهربان در گفت وگو با مهر درباره آخرین 
پرونده محمدعلى گرایى در اتحادیه جهانى گفت: پس از اینکه 
ایمیلى از سوى اتحادیه جهانى به فدراسیون ارسال شد، ما هم 
دفاعیه خود را در رابطه با این کشتى گیر ارسال کردیم. اما تا به 
این لحظه هیچ نامه اى از اتحادیه جهانى مبنى بر محرومیت 
محمدعلى براى ما ارسال نشده است. صحبت از مدت زمان 
محرومیت گرایى گمانه زنى هاى رسانه هاست و هنوز به صورت 

رسمى چیزى به ما اعلام نشده است. 
محرومیت 

رأى اتحادیه جهانى کشتى در مورد پرونده ملى پوش فرنگى 
کار در رقابت هاى جهانى صربستان اعلام شد. به گزارش روابط 
عمومى فدراسیون کشتى، در پى اقدام محمدعلى گرایى ملى 
پوش وزن 77 کیلوگرم کشتى فرنگى در رقابت هاى جهانى 
صربستان و پرتاب بطرى آب توسط وى به داخل تشک مبارزه 
میان محمدرضا گرایى و کشتى گیر ژاپنى، اتحادیه جهانى 
کشتى اقدام به صدور رأى در کمیته انضباطى و اخلاقى کرد. 
بر این اساس محمدعلى گرایى به مدت یکسال از حضور در 
میادین کشتى محروم شد و باید مبلغ یک هزار فرانک سوئیس 
به اتحادیه جهانى کشتى پرداخت نماید. فدراسیون کشتى نیز 
به دلیل خطاى ورزشکار، به پرداخت 5 هزار فرانک سوئیس 

جریمه ملزم شد. 

واکنش سرمربى
سرمربى تیم ملى کشتى فرنگى کشورمان حکم اتحادیه جهانى 
در مورد محمدعلى گرایى را سختگیرانه اعلام کرد. حسن رنگرز 
در گفت وگو با فارس، در خصوص محرومیت یک ساله محمدعلى 
گرایى به دلیل پرتاب بطرى در زمان مسابقات جهانى و رقابت 
برادرش محمدرضا اظهارداشت: حکم از نظر من سخت گیرانه بوده 
است. فدراسیون کشتى همه تلاش خود را معطوف کرد تا بتواند 
تخفیفى در حکم ایجاد کند با وجود اینکه قابل پیش بینى بود اما 
متاسفانه به هر دلیلى میسر نشد. سرمربى تیم ملى کشتى فرنگى 
کشورمان با ابراز تاسف از اتفاق رخ داده، تصریح کرد: متاسفم از 
این اتفاق و شرایط سخت على گرایى براى من قابل درك است. 
تلاش کادر و على این بود سال 2023 او بهترین نتیجه را بگیرد. 
محمدعلى 2 رقابت در مسابقات رنکینگ دار داشت که نتایج 
خوبى گرفت و ما امیدوار بودیم در 2 سال 2023 و 2024 به طور 
ویژه با مدال المپیک ورزش قهرمانى را به پایان ببرد . امیدوارم 
بتوانیم از تجربه و توانمندى او استفاده کنیم. رنگرز در پاسخ به این 
سوال که آیا رفتار محمدعلى بچگانه نبود و این حرکت او تاوان 
سنگینى داشت، گفت: در گذشته نگرانى ها و دغدغه رفتار برادرانه 
محمدعلى را نسبت به محمدرضا دیده بودیم . احساس تعصب 
باعث شد تا او این کار را انجام دهد و هزینه رفتار او گران تمام 
شد. اتحادیه جهانى سختگیرانه رفتار کرده باید ببینیم آیا امکان 
دارد اعتراضى داشته باشیم که فکر مى کنم این امکان باشد. امور 
حقوقى و بین الملل فدراسیون این موضوع را پیگیرى خواهند کرد. 
وى درباره اینکه در این اردو از محمدعلى گرایى دعوت نشده بود 
و تکلیف وزن 77 کیلوگرم چگونه مشخص مى شود، خاطرنشان 
کرد: چرخه انتخابى تکلیف فرد منتخب را مشخص مى کند. تا 
انتهاى هفته جمع بندى نهایى را در مورد چرخه انجام مى دهیم. 
باید اول آن را به فدراسیون بدهیم و بعد از تائید اعلام خواهد شد. 
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دیدگـاه

گفت وگو

رأى اتحادیه جهانى کشتى صادر شد 

 ﹩ا︣ی ﹎ــ︣ا ـ ︀︎︀ن ا﹜﹞︍﹫﹉︋ 

  کوتاه
تسنیم: خداداد عزیزى پیش از سفر اعضاى تیم ملى 
فوتبال ایران به ازبکستان، براى دیدار با تیم ملى این کشور در 
مرحله انتخابى جام جهانى 2023 گفت: بازى بسیار سختى 
پیش رو داریم. آنها تیم خیلى خوبى دارند و در تورنمنت کافا 
به بازیکنان ما فشار آوردند. ازبکستان از خط حمله اى خوب 
بهره مى برد و بازیکنان این تیم دوندگى بسیار بالایى دارند. 
مشاور سرمربى تیم ملى در مورد نگاه خودش نسبت به جام 
ملت هاى آسیا 2023 و جام جهانى 2026 تصریح کرد: خیلى 
به جام ملت هاى آسیا خوش بین هستم. هشت تیم از قاره آسیا 
به جام جهانى 2026 صعود مى کنند و خیلى نامردى است که 
ما به این مسابقات نرسیم! عزیزى درباره کنار گذاشته شدن 
احمد نورا...ى از اردوى تیم ملى ایران گفت: برخى مسائل 
انضباطى وجود دارد که سرمربى درباره آن تصمیم مى گیرد. 

بیــن المــلل
وینگر هجومى بایرن مونیخ به جدایى از تیم و بازگشت 
به لیگ برتر انگلیس واکنش نشان داد. به گزارش کیکر، 
لروى سانه یکى از بازیکنان کلیدى و تاثیرگذار بایرن مونیخ 
در فصل جارى بوده است. سانه با توماس توخل اوج گرفته 
است و عملکرد بسیار خوبى در ترکیب باواریایى ها داشته 
است. درخشش سانه در ترکیب بایرن باعث شده است تا 
بار دیگر بحث حضور او در لیگ برتر انگلیس جدى شود و 
ظاهرا منچستر سیتى در تلاش است تا این بازیکن را دوباره 
جذب کنند. سانه در گفت وگویى که با فابریزو رومانو داشت 
این گونه به جدایى خود از بایرن مونیخ واکنش نشان داد: 
فعلا به تمدید قراردادم فکر نکرده ام. باشگاه بایرن مونیخ 
مى خواهد که من قراردادم را تمدید کنم اما فعلا تمرکز من 
روى این موضوع نیست. بایرن مونیخ گزینه اصلى و نخست 

من است و در این هیچ شکى وجود 
ندارد. لروى سانه در فصل جارى 
18 بازى براى بایرن مونیخ انجام 
داده است که نتیجه آن 9 گل و 7

پاس گل بوده است. بایرن مونیخ در 
رقابت هاى بوندسلیگا با 29
امتیاز در رده دوم جدول 
رده بندى قرار دارد این 

درحالى است که در 
لیگ قهرمانان اروپا 
4 12 امتیاز از  با 

بازى صعودش را به 
دور بعد قطعى کرده 

است. 

قبل از سرمربى والیبال باید تکلیف 
فدراسیون روشن شود 

ایسنا: هفته ششم لیگ برتر والیبال مردان 
هم برگزار شد و در حال حاضر تیم فولاد سیرجان 
ایران با 6 برد پیاپى در صدر جدول رده بندى قرار 
دارد. در طرف دیگر جدول، سایپا با یک برد و پنج 
باخت قعرنشین لیگ است. امیرحسینى، سرمربى 
تیم والیبال سایپا در مورد کیفیت مسابقات در 
فصل جارى لیگ به ایسنا گفت: بازى هاى خیلى 
خوبى برگزار شده است. نسبت به سال هاى قبل 
که تیم ها دیر شروع به کار مى کردند و اوایل فصل 
بازى هاى خوبى نمى شد، امسال همه تیم ها 
با آمادگى کامل شرکت کرده  و بازى ها جذاب 
از کار درآمده اند. او در مورد عملکرد تیم خود 
بیان کرد: سه، چهار هفته اول بازى هاى سختى 
داشتیم. متاسفانه مسائلى دست به دست هم داد 
و نتایج خوبى نگرفتیم اما بازیکنانمان از دو، سه 
بازى قبل توان خود را نشان دادند و به تدریج هم 
بهتر مى شوند. حسینى ادامه داد: سایپا چند سالى 
است که دنبال جوان گرایى است و تاوان آن را هم 
داده است. سرمربى تیم والیبال سایپا در مورد 
وضعیت داورى در لیگ برتر که حاشیه هایى هم 
داشته است، گفت: داورى براى همه تیم ها یکسان 
است و از داوران جوان هم استفاده مى کنند. به 
نظرم تمام حاشیه ها به خط نگه دارها برمى گردد، 
به ویژه در شهرستان ها که باید بیشتر دقت کنند. 
اگر از ویدئو چک استفاده کنیم این حاشیه ها 
کمتر مى شود. هزینه هاى ویدئوچک بالاست و 
اگر فدراسیون راه حلى پیدا کند که هزینه ها را 
کاهش دهد، فکر مى کنم اکثر باشگاه ها بتوانند 
این کار را انجام بدهند. امیر حسینى در بخش 
دیگرى از این گفت وگو به وضعیت سرمربى 
تیم ملى والیبال اشاره کرد و گفت: به نظرم اگر 
تکلیف فدراسیون روشن شود، خیلى مسائل حل 
مى شود. زمان داریم چون همه مربیان خوب 
خارجى تیم باشگاهى دارند و نمى توانند تا بعد از 

مسابقات به ایران بیایند. 

منهاى فوتبال

هالند،  غایب بزرگ دور نهایى 
انتخابى یورو 

ارلینگ هالند مهاجم نروژى در دیدار انتخابى 
یورو 2024 مقابل اسکاتلند شرکت نخواهد کرد. 
به گزارش اسپورت 24، ارلینگ هالند مهاجم 
تیم ملى فوتبال نروژ در بازى با جزایر فارو که با 
برترى 2 بر صفر نروژى ها به پایان رسید مصدوم 
شد و با وجود اینکه مصدومیتش جدى نیست 
مقابل اسکاتلند بازى نخواهد کرد. این خبر را 
اولا ساند پزشک تیم نروژ اعلام کرد. سرویس 
مطبوعاتى اتحادیه فوتبال نروژ گفت: مصدومیت 
هالند جدى نیست اما درد زیادى دارد و حرکاتش 
کمى محدود شده است، بنابراین در بازى 
مقابل اسکاتلند حضور نخواهد داشت. بازى 
اسکاتلند و نروژ روز (یکشنبه) برگزار خواهد شد. 
منچسترسیتى هفته بعد باید در لیگ برتر به دیدار 
لیورپول برود و حضور ارلینگ هالند در این دیدار 

اهمیت زیادى براى تیم پپ گواردیولا دارد. 

ویـژه

تیم ملى  باید استراتژى داشته باشد

تیم ملى ایران دیدارهایش را در مرحله مقدماتى انتخابى 
جام جهانى 2026 که به صورت همزمان در سه کشور کانادا، 
آمریکا و مکزیک برگزار خواهد شد، آغاز کرده و قطعاً تلاش 
خود را خواهد کرد تا یک بار دیگر به مرحله نهایى مسابقات 
صعود کند. دو ماه دیگر هم تیم ملى باید در مرحله پایانى 
جام ملت هاى آسیا در قطر به مصاف حریفان خود برود. بدون 
تردید فضاى بازى هاى جام ملت ها و جام جهانى کاملاً متفاوت 
با یکدیگر است و اصلاً قابل مقایسه نیست. جالب اینکه ما در 
هر دو تورنمنت با هنگ کنگ دیدار داریم که شکل بازى کردن 
ما با این تیم فرق مى کند. دو بازى رفت و برگشت با این تیم 
در مرحله مقدماتى جام جهانى داریم که اولین بازى را برابر 
این تیم انجام دادیم و بازى دوم در سال آینده خواهد بود. در 
جام ملت هاى آسیا هم این تیم در گروه ما قرار دارد و دو تیم در 
کشور ثالث مقابل هم صف آرایى مى کنند. کیفیت هنگ کنگ 
را در اولین بازى سنجیدیم، ولى قطعاً این تیم در شرایط بهترى 
وارد جام ملت ها خواهد شد. دو حریف دیگر در قطر داریم که 
امارات اصلى ترین حریف خواهد بود. تیمى که کیفیت فوتبالى 
بهترى نسبت به دو حریف دیگر دارد. فلسطین هم که در این 
کشور فجایع انسانى در حال رخ دادن است دور از ذهن نیست تا 
در جام ملت ها حاضر نباشد، اما در صورت حضور نباید حریفى 
دست و پا بسته تلقى شود. تیم ملى ایران باید براى اینکه در جام 
ملت ها و صعود به جام جهانى و حتى صعود به مرحله حذفى 
جام جهانى موفق باشد استراتژى تعریف و اجرا کند. کیفیت 
این تورنمنت ها هر دوره نسبت به دوره قبلى بهتر مى شود. 
ما بازى هاى دشوارى در قطر خواهیم داشت و شاید در مرحله 
گروهى سخت ترین بازى ما با امارات باشد، اما در مراحل بالاتر 
بازى هاى سخت ترى انتظارمان را خواهد کشید. سال گذشته در 
جام جهانى قطر تنها برابر انگلیس بد بودیم و مقابل ولز و آمریکا 
بازى هاى خوبى انجام دادیم. باید به مراتب تیم بهترى شویم، 
چون هر چه قدر تیم آماده ترى باشیم، مى توانیم در مصاف با 
حریفان شرایط بهترى داشته باشیم. ما آگاه هستیم که یکایک 
حریفان در حال کار کردن هستند، پس وظیفه ایجاب مى کند 
با تیم بسیار بهترى نسبت به گذشته وارد مسابقات با رقبا شویم. 
در جام جهانى از تمامى قاره ها تیم ها حضور دارند و احتمال 
رویارویى با حریف آسیایى در مراحل حذفى هم ضعیف است. 
کادرفنى تیم ملى حتماً دو برنامه مجزا را تعریف خواهد کرد و 
غیر از این هم انتظارى نیست. ما دو سال و نیم تا جام جهانى 
وقت داریم و وقت آنچنانى نیست. موظف هستیم تا سخت کار 
کنیم. من خیلى امیدوارم تا با این کادرفنى نتایج خوبى بگیریم 
و باید نقشه راهى که تعریف مى کنیم ما را به اهداف مان برساند. 
فراموش نکنیم هیچ حریفى ضعیف نیست و باید انتظار آن را 
بکشیم تا با حریفانى بازى کنیم که برخلاف انتظار مى توانند 
بازى هاى بسیار خوبى انجام دهند. شگفتى در تورنمنت ها 
همواره وجود داشته و تیم هاى صاحب نامى غافلگیر شده اند. 
تیم ملى زیر 17 سال ایران توانست برزیل را شکست دهد و با 
حداقل اختلاف به انگلیس باخت؛ بنابراین نام و آوازه هیچ تیمى 
را برنده نمى کند. به تدارکات و نحوه آماده سازى یک تیم مرتبط 
است و اینکه در جریان بازى ها چگونه آموزه ها و مهارت ها را در 
برابر حریفان اجرایى کرد. همه سرمربیان یک نقطه مشترك 

دارند و آن زمان کم است. 

محمد نورى بازیکن سابق و کارشناس فعلى 
فوتبال کشورمان در خصوص برد تیم  ملى فوتبال 

در مقدماتى جام ملت ها صحبت کرد. 
  نظر شما در خصوص تقابل تیم ملى 

ایران مقابل هنگ کنگ چیست؟
 برد ایران را تبریک مى گویم، اما هنگ کنگ 
آن تیمى نبود که بخواهیم تیم ملى ایران را با 
آن محک بزنیم. ما مى توانستیم با تعداد گل هاى 
بیشترى به پیروزى برسیم اما بازیکنان بعد از 
گل دوم عطش شان فرو نشست و به فکر عدم 
خستگى براى بازى هاى بعدى و البته مصدومیت 
بودند. متاسفانه جهانبخش هم درگیر مصدومیت 
شد و او یک مهره مهم براى تیم ملى است و 
امیدوارم مصدومیتش جدى نباشد. مردم ما 
فوتبال هجومى و پرگل را دوست دارند ولى در 
یک دهه گذشته شرایط به گونه  دیگرى بود و بازى 
محتاطانه در تیم ملى ما حاکم بود ولى حالا این 
میل به پیروزى و گل هاى زیاد در تیم ملى وجود 
دارد و اتفاق خوبى است. هنوز کمى ناهماهنگى 
هم در تیم ملى دیده مى شود که با بازى هاى 
بیشتر و اردوهاى بیشتر تا جام ملت ها رفع و 

رجوع خواهد شد. 
در مورد تقابل با ازبکستان چه نظرى 

دارید؟
نسبت  سرسخت ترى  تیم  ازبکستان   
به هنگ کنگ خواهد بود، اما ایران در بیشتر 
تقابل هاى قبلى مقابل ازبکستان اکثراً پیروز بوده و 
امیدوارم در این بازى هم شاگردان قلعه نویى پیروز 
باشند. ایران پس از کى روش به یک بلوغ تاکتیکى 
رسیده و به خوبى از بند دفاع خارج شده است و در 
ادامه باید تلاش کنند تا یک تیم سراسر هجومى 

تشکیل دهند. 
در حاشیه این دیدار، برخورد انضباطى 

با نوراللهى صورت گرفت!
 احترام سرمربى تیم در هر شرایطى باید حفظ 
شود و نوراللهى اشتباه بزرگى مرتکب شد. او بازیکن 
مهمى براى تیم ملى است و در جام ملت ها مى تواند 
خیلى به ما کمک کند. امیدوارم با پادرمیانى و 
عذرخواهى مشکل او حل شود و به اردو برگردد و 
البته دیگر شاهد چنین مسائلى در تیم ملى نباشیم 

و بازیکنان نظم و انضباط را رعایت کنند.

مرتضى محصص 
 کارشناس فوتبال 

نورى: 
نوراللهى اشتباه 

بزرگى مرتکب شد

بانوان هوادار فوتبال سیرجان 
با حضور 2000 نفرى مقابل 
ملوان از تیم شان حمایت 
خاصى کردند که البته این 
حمایت زیبا و متحد در پایان 
به سرانجام نرسید و نتیجه را 
واگذار کردند، اما قطعا روزى 

به یادماندنى ثبت شد. 

گروهى از شهروندان چینى 
در بازى با ایران از تیم ملى 
هنگ کنگ حمایت کردند. 
هنگ کنگ اگرچه پرچم 
غیررسمى خود را دارد، اما 
نشان رسمى این کشور همان 
پرچم چین است که پنج 
ستاره را روى خود مى بیند.

جواد کاظمیا ن که با دوندگى 
دو کیلومترى کار خود را آغاز 
کرد، حالا روزانه پنج کیلومتر 
مى دود و امیدوار است با ادامه 
این روند مثبت به روزانه 10

کیلومتر دوندگى هم برسد تا 
آماده حضور در دوى ماراتن 

شود. 
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﹜︣︎️︀﹝   دو﹡︡ه        

احمدزاده: تارتار حرفه اى تر از مربیان سابق ملوان است

على پروین: یحیى برود چه کسى بیاید؟

سرمربى سابق ملوان بندر انزلى، سکاندار 
فعلى نیمکت قوى سپید را حرفه اى تر از 
مربیان قبلى ملوان مى داند. محمد احمدزاده 
درباره عملکرد قابل توجه تیم فوتبال ملوان 
بندر انزلى و صعود این تیم به رتبه چهارم 
ورزشى  خبرنگار  به  برتر،  لیگ  جدول 
خبرگزارى تسنیم گفت: مردم انزلى سبک 
بازى هجومى را دوست دارند و مربیانى که 
در ملوان دنبال بازى دفاعى باشند، نتیجه 
نمى گیرند. تیم هاى قبلى تارتار بازى هاى 
محتاطانه اى ارائه مى کردند و ابتداى فصل 
هم گفتم این سبک بازى تارتار در انزلى 
جواب نمى دهد.«تارتار با توجه به فضاى 

انزلى تشخیص داد که باید شکل بازى ملوان 
را تغییر بدهد.»، وى ضمن بیان این جمله 
خاطرنشان کرد: تارتار با این شرایط مى تواند 
تجربه بسیار خوبى در انزلى داشته باشد و 
این سبک بازى براى خودش و ملوان خوب 
است. همچنین نباید انتظارات را از ملوان 
بالا ببریم. تیم هایى در لیگ برتر هستند 
که از لحاظ امکانات و شرایط مالى، وضعیت 
به مراتب بهترى نسبت به ملوان دارند. 
سرمربى پیشین ملوان بندر انزلى با بیان 
اینکه این تیم فراتر از داشته هاى خودش 
نتیجه مى گیرد، تصریح کرد: شرایط تارتار 
ند،  نزلى آمده ا نسبت به مربیانى که به ا

متفاوت است. او روابط عمومى بالایى دارد 
و با تماشاگران و قدیمى هاى ملوان ارتباط 
خوبى برقرار کرده است. تارتار حرفه اى تر 
از بقیه مربیانى بوده که تاکنون به انزلى 
آمده اند. احمدزاده درباره صعود تیم فوتبال 
نوجوانان ایران به جمع 16 تیم نهایى جام 
جهانى زیر 17 سال اظهار داشت: کسب 
شش امتیاز از گروهى که انگلیس و برزیل 
در آن بود، نتیجه اى ایده آل و قابل تحسین 
است. الان تیم ایران را همه مى شناسند و 
بررسى هاى بیشترى روى آن انجام داده اند. 
با این حال انتظارات باید در اندازه امکانات 
ما باشد و اینگونه نباشد که اگر تیم نتیجه 

نگیرد، آوار را روى سرمربى بریزیم. حتى 
اگر تیم نوجوانان به مراکش ببازد، باید از 
عملکرد این تیم راضى باشیم. وى در مورد 
دورى خود از نیمکت مربیگرى گفت: فقط 
چند پیشنهاد در سطح استان گیلان داشتم 
که با مدیران این باشگاه ها صحبت کردم. کار 
کردن در فوتبال گیلان خیلى سخت است. 
گیلان استانى صنعتى محسوب نمى شود و 
باشگاه هاى استان شرایط مالى خوبى ندارند. 
الان فهمیده (مدیرعامل باشگاه ملوان) 
به تنهایى از تیم ملوان حمایت مى کند و 
نمى دانم تا چه زمانى مى تواند با این شرایط 

ادامه بدهد.

على پروین پیشکسوت تیم فوتبال پرسپولیس مى گوید 
اختلافات مدیرعامل و سرمربى این باشگاه حل شده است. 

شرایط پرسپولیس 
على پروین در گفت وگو با ایسنا، درباره شرایط پرسپولیس 
پیش از مصاف برابر النصر عربستان اظهار کرد: پرسپولیس چند 
روزى حاشیه داشت اما الان حواشى کم شده و تیم تمرینات 
خود را پیگیرى مى کند. میان آقاى گل محمدى و آقاى 
درویش اختلاف نظرهایى وجود دارد که جزئى است و این جور 
اختلاف نظرها در همه تیم ها دیده مى شود. پرسپولیس خود را 
براى بازى برابر النصر آماده مى کند تا ان شاءا... برابر این تیم به 

برترى برسد. 
جریمه 

او در ادامه در پاسخ به سوالى درباره نتایج اخیر پرسپولیس 
که منجر به جریمه 10 درصدى بازیکنان از سوى باشگاه شد هم 
گفت: دو مساوى و یک باخت در فوتبال طبیعى است. حواشى 
و مشکلات حل شده و شنیده ام بازیکنان سرحال هستند تا 
برابر النصر به برترى برسند. امیدوارم با کسب چند نتیجه خوب 

باشگاه جریمه 10 درصدى را هم ببخشد. 
عملکرد مدیرعامل 

وى درباره عملکرد رضا درویش هم گفت: او همه تلاشش را 

انجام داده تا بهترین شرایط را براى تیم فراهم کند. فراموش 
نکنید در این شرایط پول فراهم کردن واقعا سخت است. 
درویش هم در این شرایط خوب کار کرده که توانسته هم 
بخشى از قراردادهاى امسال بازیکنان و هم بخشى از آپشن هاى 
پارسال را پرداخت کند. الان درویش تمام نیروى خود را روى 
تیم بزرگسالان گذاشته است و براى تیم هاى پایه هزینه نکرده 
است. آقاى درویش همه تلاشش را کرده و اگر دو روز هم بد 
قولى مى کند، بازیکنان نباید اعتصاب کنند. اگر آنها هم چنین 
تصمیمى بگیرند، گل محمدى نباید چنین اجازه اى بدهد. پروین 
در پاسخ به این سوال که آیا با رضا درویش و یحیى گل محمدى 
براى حل اختلافات آنها صحبتى کرده است یا خیر؟ گفت: بله! 
صحبت کرده ام و فکر مى کنم دیگر اختلافات حل شده است. 
این مسائل در همه تیم ها وجود دارد. ان شاءا... پرسپولیس با 
چند برد دل هواداران را شاد خواهد کرد. وى در ادامه درباره 
اختلافات جواد نکونام و یحیى گل محمدى و مصاحبه هاى این 
دو علیه یکدیگر هم گفت: ما با استقلال در زمین رقابت مى کنیم 
اما بیرون زمین همه با هم رفیق هستیم. این حواشى و مصاحبه 
قشنگ نیست که باعث شود هواداران هم علیه یکدیگر و بزرگان 
فوتبال صحبت کنند. او درباره اظهارات مرتضى فنونى زاده که 
عنوان کرده بود گل محمدى باید استعفا بدهد گفت: آنها هم 

نباید این حرف ها را بزنند. با یک باخت که نمى شود بگویید 
مربى برود. اصلا یحیى گل محمدى برود، چه کسى بیایید؟

وضعیت تیم ملى 
پروین در بخش دیگرى از صحبت هاى خود درباره شرایط 
تیم ملى فوتبال ایران هم گفت: نیمه دوم بازى بازى برابر 
هنگ کنگ هم گفت: نیمه دوم بازى را دیدم، تیم خیلى سرحال 
است اما موقعیت گل زیاد خراب مى کند. در بازى هاى سنگین 
از دو یا سه فرصتى که به دست مى آید باید یکى را به گل تبدیل 
کنید، اینگونه نیست که تعداد زیادى فرصت گلزنى به دست 
بیاید و از دست بدهید. وى درباره نقدهایى که به میانگین سنى 
بالاى تیم ملى مى شود هم گفت: درباره این  موضوع با امیر 
قلعه نویى صحبت کردم و او معتقد بود در این شرایط که فاصله 
کمى تا جام ملت هاى آسیا داریم، زمان کافى براى جوانگرایى 
و تغییر نسل وجود ندارد. به نظرم حرفش هم درست است. 
پروین در بخش دیگرى از صحبت هاى خود در پاسخ به سوالى 
درباره نقدهایى که به عملکرد دفاعى تیم ملى مطرح مى شود 
هم گفت: تیم ملى پیام نیازمند و علیرضا بیرانوند و سید حسین 
حسینى را در اختیار دارد که هر کدام یک تیم هستند. او درباره 
پیشبینى اش از نتیجه تیم ملى فوتبال ایران در جام ملت هاى 
آسیا هم گفت: من فکر مى کنم تیم ملى تا فینال صعود مى کند. 

روى این موضوع نیست. بایرن مونیخ گزینه اصلى و نخست 
من است و در این هیچ شکى وجود 
ندارد. لروى سانه در فصل جارى 
18 بازى براى بایرن مونیخ انجام 
داده است که نتیجه آن 9 گل و 7

پاس گل بوده است. بایرن مونیخ در 
29رقابت هاى بوندسلیگا با 29رقابت هاى بوندسلیگا با 29
امتیاز در رده دوم جدول 
رده بندى قرار دارد این 

درحالى است که در 
لیگ قهرمانان اروپا 
4 12 امتیاز از  با 

بازى صعودش را به 
دور بعد قطعى کرده 

است. 

جواد کاظمیا ن که با دوندگى 
دو کیلومترى کار خود را آغاز 
کرد، حالا روزانه پنج کیلومتر 
مى دود و امیدوار است با ادامه 
10این روند مثبت به روزانه 10این روند مثبت به روزانه 10
کیلومتر دوندگى هم برسد تا 
آماده حضور در دوى ماراتن 

درباره نقدهایى که به عملکرد دفاعى تیم ملى مطرح مى شود 
هم گفت: تیم ملى پیام نیازمند و علیرضا بیرانوند و سید حسین 
حسینى را در اختیار دارد که هر کدام یک تیم هستند. او درباره 
پیشبینى اش از نتیجه تیم ملى فوتبال ایران در جام ملت هاى 
آسیا هم گفت: من فکر مى کنم تیم ملى تا فینال صعود مى کند. 


